
PROTOKÓŁ NR XXXIX/13 

z posiedzenia XXXIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 26 września 2013 r. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 10°°. 

W posiedzeniu udział wzięło 18 radnych. Trzech radnych nieobecnych 

usprawiedliwionych – Pan Józef Biernacki, Pan Jacek Bachański, Pan Marek Tauter. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1. i 2. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – P. Jerzy Kruk dokonał otwarcia posiedzenia 

sesji. Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek 

obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 29 sierpnia 

2013 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za sierpień 2013 r. 

7. Zapytania. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) nadania nazwy ulicy (Rybienko Stare – ul. Księżycowa); 

2) nadania nazwy ulicy (Rybienko Stare – ul. Szafirowa); 

3) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wyszkowa; 

4) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Wyszków (ul. Graficzna – nr 1135/2 – 1139/2); 

5) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Wyszków (ul. Graficzna – nr 1141/2 – 1144/2); 

6) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Wyszków (ul. Wspólna); 

7) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Wyszków (ul. Stefana Okrzei); 

8) zmieniająca uchwałę Nr XXXIV/260/09 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

26 marca 2009r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Lucynów 

Duży w Gminie Wyszków 

9) zmieniająca uchwałę Nr LIX/452/10 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 

9 listopada 2010r.  w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 

Kamieńczyk na lata 2010-2017 

10) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013-2021 

11) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2013 r. 

9. Informacja Burmistrza o przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2013 r. 

10. Sprawozdanie Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o. o. 

z działalności Spółki za 2012r. 
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11. Zapytania i wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad. 

W sprawie porządku obrad Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił następujące 

zmiany: 

1) wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 8.10 uchwały w sprawie wyrażenia woli 

przystąpienia do opracowania i wdrażania planu gospodarki niskoemisyjnej dla 

obszaru obejmującego Gminę Wyszków. 

  W wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18 przeciw – 0, wstrzym. się – 0), zmiana 

w porządku obrad została przyjęta. 

2) wprowadzenie w punkcie 8. 11 uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Wyszków. 

  W wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18 przeciw – 0, wstrzym. się – 0), zmiana 

w porządku obrad została przyjęta. 

3) wprowadzenie w punkcie 8.12 uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Wyszkowskiemu. 

  W wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18 przeciw – 0, wstrzym. się – 0), zmiana 

w porządku obrad została przyjęta. 

Po wprowadzeniu w/w uchwał, dotychczasowe uchwały umieszczone w porządku obrad 

w pkt 8.10 i 8.11 otrzymują odpowiednio pozycję 8.13 i 8.14. 
 

Ad.3. 

Sekretarzem obrad w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. 

się – 0) został wybrany P. Jan Dziubłowski. 
 

Ad.4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw 

– 0, wstrzym. się – 1) zostali wybrani: 

1.  P. Andrzej Piątek; 

2.  P. Adam Szczerba; 

3.  P. Kazimierz Turek. 
 

Ad. 5. 

Protokół z XXXVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 29 sierpnia 2013 r. w wyniku 

głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), został przez radnych 

przyjęty. 
 

Ad. 6. 

Burmistrz – P. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Wyszkowa za sierpień 2013 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 7. 

P. Sosnowska poprosiła Burmistrza Grzegorza Nowosielskiego w imieniu mieszkańców 

Wyszkowa zlokalizowanych w centralnej części miasta o przedłużenie linii komunikacji 

miejskiej do cmentarza komunalnego przy ul. Pułtuskiej w Wyszkowie. Powiedziała, że 

bardzo dużo mieszkańców chowa swoich bliskich na cmentarzu komunalnym przy ulicy 
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Pułtuskiej i często są to ludzie w podeszłym wieku i w związku z tym poprosiła, aby 

chociaż raz w tygodniu tą linię przedłużyć. 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że dodatkowa linia docierająca do cmentarza 

jest w sobotę i w niedzielę, natomiast od poniedziałku do piątku nie ma. Burmistrz 

poinformował, że przeanalizuje tę sytuację i spróbuje rozwiązać ten problem. 

P. Nowosielski poinformował, że jest również dużo próśb z terenów wiejskich, ponieważ 

tam gdzie powstają drogi asfaltowe to pojawia się problem komunikacji. Poinformował, 

odnośnie danej linii, że obciążenie jej jest niewielkie. Burmistrz powiedział, że sieć 

komunikacji miejskiej będzie rozbudowywana, ale z niektórych linii będzie Gmina 

rezygnowała - z tych które wożą bardzo małą ilość pasażerów. 

P. Dziubłowski poinformował, że autobusy należące do PKS z Pułtuska czy Ostrołęki 

bardzo dużo tras mają przez Wyszków. Powiedział, że należałoby się zwrócić do PKS-u 

Pułtusk czy Ostrołęki o postawienie przy cmentarzu przystanku. P. Dziubłowski 

poinformował, że może rozwiązaniem problemu cmentarza komunalnego byłyby właśnie 

te przystanki. 

P. Abramczyk zadał pytanie odnośnie nowych przepisów zagospodarowania odpadów 

komunalnych, czy zmniejszyła się liczba dzikich wysypisk śmieci czy przybywa ich 

w związku z wprowadzeniem w życie tej ustawy. Poinformował, że z tego co widzi to 

różnie bywa z tymi śmieciami, za przykład P. Abramczyk podał dzikie wysypisko przy 

trasie łochowskiej. Skierował również pytanie do P. Mikołajczyka czy uspokoiła się już 

sytuacja z odbiorem śmieci czy nie ma skarg od mieszkańców? Poinformował, że wg jego 

obserwacji sytuacja na mieście wygląda dobrze. 

Burmistrz – P. Nowosielski odpowiedział, że dokładnych danych na dzień dzisiejszy nie 

ma, ponieważ Nadleśnictwo poprosiło o czas w celu zweryfikowania sytuacji 

z wysypiskami.  Poinformował, że Nadleśnictwo na ten temat odpowie konkretnie pod 

koniec 2013 roku, dlatego też należy jeszcze poczekać, aby dokładnie oszacować czy 

liczba dzikich wysypisk się zmniejszyła czy nie. Burmistrz poinformował, że wstępne 

doświadczenia w tej sprawie pokazują, że system należy uszczelnić, tzn. objąć systemem 

większą liczbę grup. Poinformował, że do radnych wkrótce zostanie skierowana prośba, 

aby tym systemem objąć również działkowców. 

Hanna Stasiak – Straż Miejska poinformowała odnośnie śmieci na trasie łochowskiej, 

że zostały one uprzątnięte przez zarządcę drogi – Ostrów Mazowiecką. Powiedziała, 

że wydaje się, że dzikich wysypisk jest mniej, m. in. dzięki temu, że były gabaryty 

zbierane w wakacje, oraz odbioru elektro śmieci na ul. Leśnej. 

P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa  poinformował odnośnie śmieci wyrzucanych na trasie Łochowskiej, że były 

problemy z posprzątaniem, ponieważ pas drogowy należy do innej gminy, choć zostało to 

już uprzątnięte. 

Poinformował, że po dwóch miesiącach od wejścia w życie ustawy o zagospodarowaniu 

odpadów komunalnych może powiedzieć , że ilości przyjęte do obliczeń weryfikują się 

z zakładanymi ilościami odpadów komunalnych. Poinformował, że sytuacja jest dość 

dobra. Powiedział, że złożono 6303 deklaracji, w tym deklaracji nie objętych 

nieruchomościami zamieszkałymi - 310. Poinformował, że deklaracji po obowiązującym 

terminie złożono 310. P. Mikołajczyk przedstawił następujące ilości odpadów za miesiąc 
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lipiec: zmieszane – 533 t, segregowane – 61 t, gabaryty – 0,62 t., za miesiąc sierpień: 

zmieszane – 483 t , segregowane – 103t, gabaryty – 90 t. Poinformował, że dane są to 

ilości odebrane przez firmę MPK z Ostrołęki. Poinformował, że w przeciągu dwóch 

miesięcy zauważa się wzrost odpadów segregowanych, a spadek ilości odpadów 

zmieszanych. 

Poinformował, że Wykonawca za nieodebranie odpadów z niektórych sektorów został 

ukarany zgodnie z karami umownymi zawartymi w umowie, ze względu na to, 

iż Wykonawca nie wypełnił zapisów umowy. 

P. Abramczyk zapytał Prezesa WTBS P. Siekierskiego odnośnie pozwolenia na budowę 

bloków mieszkalnych TBS, jak wygląda sytuacja na dzień dzisiejszy? 

P. Marek Siekierski – Prezes WTBS odpowiedział, że tak długo trwa otrzymanie 

pozwolenia na budowę, ponieważ został wniesiony protest od sąsiadów lokalizacji gdzie 

miałyby zostać pobudowane. Poinformował, że jest już plan zagospodarowania, trwają 

prace nad przeprojektowaniem, chociaż wg parametrów technicznych projekty zostały 

odsunięte, lecz nie można wykluczyć, że protest się nie odbędzie. Poinformował, że 

z osobą skarżącą zostało podpisane porozumienie odnośnie nowej lokalizacji i nie powinna 

ta osoba wnosić już zastrzeżeń. 

P. Curuł – Sołtys wsi Kamieńczyk podziękował Burmistrzowi i Radnym za Festiwal 

Miodu i Chleba, który odbył się w sierpniu w Kamieńczyku. Podziękował również 

P. Kowalskiemu – Dyrektorowi WOK Hutnik, P. Lidii Stępkowskiej oraz wszystkim 

osobom zaangażowanym w organizację. 

Burmistrz – P. Nowosielski odpowiedział, że również dziękuje Sołtysowi i mieszkańcom 

oraz poinformował, że w przyszłym roku Festiwal również jest planowany i fundusz na 

niego będzie podobny, a także powiedział, że zawsze można zadbać, aby był jeszcze 

lepszy. 

P. Czesław Lach – Przewodniczący Osiedla nr 10 (Rybienko Leśne)  poinformował, że 

na Rybienku Leśnym powstał problem ze śmieciami, które zostawiają głównie mieszkańcy 

Warszawy, a przyjeżdżają na działki do Rybienka Leśnego.  Poinformował, że 

wczasowicze zostawiają śmieci później niż są one odbierane przez firmę i w związku 

z tym stoją one długi czas. Poprosił o sprawdzenie czy posiadacze działek na Rybienku 

Leśnym nie będący mieszkańcami naszej Gminy mają podpisane umowy na odbiór 

odpadów. Poinformował również o problemie dotyczącym boiska w Rybienku Leśnym. 

Powiedział, że plac zabaw jest prawie już skończony, natomiast boisko jest tak blisko, że 

dzieci grając w piłkę  często wykopują ją na plac. Dodał również, że ogrodzenie boiska jest 

bardzo delikatne.  Poprosił, aby zrobić piłko chwyty. 

Burmistrz – P. Nowosielski powiedział, że piłko chwyt zostanie założony jeśli będzie 

taka potrzeba. Poinformował, że zaproponuje do budżetu na 2014 rok budowę boiska 

w Rybienku Leśnym i może wtedy razem zrobiono by ogrodzenie wyższe. Odnośnie 

śmieci zostawianych przez wczasowiczów P. Nowosielski powiedział, że postara się 

problem rozwiązać wraz z P. Mikołajczykiem i pracownikami Straży Miejskiej. 

P. Wróbel podziękował w imieniu mieszkańców Gulczewa, Burmistrzowi, wszystkim 

radnym za zorganizowanie Dożynek Gminnych, które odbyły się w Gulczewie. 

Podziękował również Dyrektorowi WOSIRU P. Wiśniewskiemu, całemu wydziałowi 

Promocji i Kultury i wszystkim uczestnikom dożynek. 



 

 

 

5 

P. Piątek powiedział, że problem ogrodzenia  na ORLIKACH przy Gimnazjum Nr 2 

w Wyszkowie i na boiskach ze sztucznej trawy jest ogólny.  Powiedział, ze ogrodzenie jest 

zbyt słabe. Poprosił, aby przy nowych boiskach były one solidniejsze i wyższe. Poprosił 

również o furtki w ogrodzeniu, żeby nie trzeba było skakać przez ogrodzenie albo robić 

dziur w siatkach, żeby wyjść po piłkę oraz poprosił na przyszłość przy budowie nowych 

boisk o podwyższenie ogrodzenie, aby piłka nie wypadała poza boisko. 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że po konsultacjach z projektantami, wynika 

to z tego że ogrodzenie boiska jest ogrodzeniem wewnętrznym zewnętrznego ogrodzenia 

szkoły, dlatego też konstrukcja jego jest lżejsza. Burmistrz poinformował, że tu gdzie 

będzie można uważa, że trzeba budować wyższe ogrodzenia, tak by one zatrzymywały 

piłki. 

P. Piórkowska zapytała czy nowo wybudowane place zabaw w SP nr 1 i SP nr 2 są 

dostępne dla mieszkańców? 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że place są dostępne dla mieszkańców 

każdego dnia do godz. 18:00, powiedział, że ostatnio był zamknięty w SP nr 1 ponieważ 

padał deszcz, a oczywiste jest, że dzieci nie będą z niego korzystać podczas deszczu. 

P. Nowosielski poinformował, że gospodarzami placów zabaw są Dyrektorzy szkół 

i muszą oni stworzyć takie warunki, żeby place były dostępne dla mieszkańców.  

P. Lach powiedział, że autobusy jadące z Warszawy do Białegostoku nie zatrzymują się 

na przystanku w Rybienku Leśnym. W związku z tym wpływają uwagi od mieszkańców, 

że nie mają gdzie wysiąść. Poinformował, że słyszał, że jest to spowodowane brakiem 

porozumienia z władzami PKS z Białegostoku. Zapytał jak wygląda ta sytuacja, czy 

rzeczywiście chodzi o podpisane porozumienie? 

Burmistrz – P. Nowosielski odpowiedział, że każdy kto się zgłosi do Gminy z takim 

porozumieniem to sprawa jest załatwiana pozytywnie i porozumienie jest podpisywane, 

obojętnie czy jest to państwowy czy prywatny przewoźnik. Burmistrz poinformował, że 

nieprawdą jest, że PKS Białystok chciał podpisać umowę i nie została ona podpisana. 

Sytuacja zależy od PKS Białystok, gdyby chciał zajeżdżać na dworzec w Wyszkowie czy 

przystanek koło Kościoła pw. Św. Idziego nie ma żadnego problemu. 
 

Ad. 8. 

1) P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału GKiM przedstawił projekt uchwały w sprawie 

nadanie nazwy ulicy (Rybienko Stare – ul. Księżycowa). Poinformował, że nadaje się 

nazwę ulicy „Księżycowa” położonej w Rybienku Starym. Powiedział, że 25 lipca 2013r. 

Sołtys Rybienka Starego złożył wniosek o nadanie nazwy ulicy, natomiast 19 sierpnia 

2013r Komisja Promocji i Kultury zaopiniowała wniosek pozytywnie. 

P. Rojek zapytał czy ul. Księżycowa już istnieje? Czy chodzi tylko o przedłużenie tej 

ulicy? 

P. Mikołajczyk odpowiedział, że tak. 

P. Abramczyk poinformował, że projekt uchwały przyjęto do wiadomości na Komisji 

Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel poinformował, że projekt uchwały przyjęto do wiadomości na Komisji 

Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
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P. Piórkowska poinformowała, że projekt uchwały przyjęto do wiadomości na Komisji 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXIX/392/13 w sprawie nadania nazwy ulicy. 
 

2) P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału GKiM przedstawił projekt uchwały w sprawie 

nadanie nazwy ulicy (Rybienko Stare – ul. Szafirowa). Poinformował, że nadaje się 

nazwę ulicy „Szafirowa” położonej w Rybienku Starym.  

P. Wróbel poprosił P. Mikołajczyka na przyszłość o dodawanie do projektów uchwał 

bardziej czytelnych map, ponieważ ciężko się zorientować, gdzie jest dana ulica. 

P. Abramczyk poinformował, że projekt uchwały przyjęto do wiadomości Komisji na 

Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel poinformował, że projekt uchwały przyjęto do wiadomości na Komisji 

Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska poinformowała, że projekt uchwały przyjęto do wiadomości na Komisji 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXIX/393/13 w sprawie nadania nazwy ulicy. 
 

3) P. Fijałkowska – Naczelnik Wydziały Strategii i Rozwoju Gminy  przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza. 

Poinformowała, że jest to skarga od Państwa Hanny i Juliana Marka Jabłońskich z Rybna 

na nieprawidłowo wykonane przyłącze kanalizacji sanitarnej do działki tych Państwa. 

Powiedziała, że powodem nie zachowania rzędnych jakie powinny być jest nie wniesienie 

map do zasobów Starostwa Powiatowego, które Pan Jabłoński zinwentaryzował. 

Poinformowała, że projekt kanalizacji obejmował przyłącze do działki w pasie drogi, 

a każdy mieszkaniec miał doprowadzić we własnym zakresie do drogi przyłącze. 

W związku z tym stwierdziła, że skarga jest bezzasadna, ponieważ kanalizacja została 

wykonana zgodnie z projektem, zachowane zostały minimalne spadki, a  Pan Jabłoński ma 

możliwość przyłączenia do kanalizacji.  

P. Abramczyk powiedział, że sprawa Pana Jabłońskiego ciągnie się już od pewnego 

czasu. Poinformował, że jego zdaniem błąd został popełniony w Starostwie Powiatowym, 

ponieważ nie zinwentaryzowano map geodezyjnych działki Pana Jabłońskiego. 

Poinformował, że ze strony Gminy uważa, że za długo trwała korespondencja 

z P. Jabłońskim. Powiedział, że należałoby dojść do porozumienia. P. Abramczyk 

powiedział, że w wyniku budowy kanalizacji powstały różnice w rzędnych sieci 

kanalizacyjnej, choć są one na korzyść P. Jabłońskiego. 

P. Fijałkowska poinformowała, że nie ma żadnej winy Gminy w tej sprawie. 

Poinformowała, że po zakończeniu robót geodeta robi inwentaryzację powykonawcza i do 

tego momentu P. Jabłoński nie miał żadnych zastrzeżeń, dopiero po zakończeniu 

inwestycji okazało się, że ma problem z przyłączem do kanalizacji. 
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P. Abramczyk powiedział, że Gmina jako inwestor powinna sprawdzić czy geodezja  

zrobiła wszystkie inwentaryzacje. Poinformował, że widzi również stronę P. Jabłońskiego, 

ponieważ mieszkaniec nie musi chodzić dopytywać czy rzędne jego działki zostały 

naniesione na mapy, to powinno być zrobione w wydziale geodezji w Starostwie 

Powiatowym. Po za tym powiedział, że zaproponowano temu Panu pomoc, a później się 

z niej wycofano. 

P. Fijałkowska powiedziała, że Gmina nie może sama wykonać mu przyłącza ponieważ 

trzeba byłoby zrobić wszystkim mieszkańcom. Poinformowała, że uważa, że skarga jest 

bezzasadna.  

P. Szczerba poprosił następnym razem o zamieszczenie jako załącznik do uchwały 

również skargi nie samego uzasadnienia, aby można było odnieść te uzasadnienie do 

skargi. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował, że przyjęto do wiadomości projekt uchwały przez Komisję 

Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 15, przeciw – 0, wstrzym. się – 3), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXIX/394/13 w prawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Wyszkowa. 
 

4) P. Kozon – Kierownik Referatu Zagospodarowania Przestrzennego i Gospodarki 

Nieruchomościami przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 

Wyszków (ul. Graficzna 1135/2-1139/2). Poinformowała, że jest to nieruchomość 

gruntowa położona przy ul. Graficznej , składająca się z działek od numeru: 1135/2 do 

1139/2, przedstawiła działki na mapach. Poinformowała, że łączna powierzchnia to 28369 

m² i będzie ona zbyta jako jedna nieruchomość oraz że są to grunty wykupione pod 

przemysł. Powiedziała, że m² tych nieruchomości kupowany był po 30 zł, a cena sprzedaży 

to 70,32 zł/m² oraz poinformowała, że cena nie może być niższa niż wycenił 

rzeczoznawca. Powiedziała, że działki w tych terenach nabywane były przez Gminę w 

cenie 30-50 zł/m². P. Kozon poinformowała, że jest to teren pomiędzy drukarnią 

Winkowski, a terenem Jeronimo Martins. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Piórkowska poinformowała, że przyjęto do wiadomości przez Komisję Oświaty 

i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował, że przyjęto do wiadomości przez Komisję Promocji 

i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXIX/395/13 w sprawie wyrażenia zgody na 
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sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 

Wyszków. 
 

5) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków 

(ul. Graficzna – nr 1141/2-1144/2). Poinformowała, że łączna powierzchnia działek 

wynosi 7200 m², które będą zbyte jako jedna nieruchomość i cena za m² to 70,32 zł. 

Przedstawiła dane działki obrazowo na mapach. P. Kozon poinformowała, że łączna 

wartość działki wynosi 506.304 zł i jest to kwota z operatu. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Piórkowska poinformowała, że przyjęto do wiadomości przez Komisję Oświaty 

i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował, że przyjęto do wiadomości przez Komisji Promocji 

i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXIX/396/13 w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 

Wyszków. 
 

6) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków 

(ul. Wspólna). Poinformowała, że łączna powierzchnia działek wynosi 9585 m² i będą one 

zbyte jako jedna nieruchomość oraz cena za m² wynosi 86,50 zł. Poinformowała, że Gmina 

spodziewa się po przetargu wyższej ceny za m² od wyceny. Powiedziała, że cena działki 

wynika z operatu , kupiona działka była tanio, a więc nie można jej sprzedać za bardzo 

wysoką cenę. 

P. Abramczyk poinformował, że wycena rzeczoznawcy jest bardzo niska. Zapytał czy jest 

konieczność sprzedaży tej działki, po takiej cenie? Poinformował, że na Komisji Finansów 

i Gospodarki dyskutowano na temat sprzedaży tej działki i radni doszli do wniosku, że 

cena powinna być wyższa. P. Abramczyk powiedział, że około dwóch lat temu m² działki 

w tej dzielnicy kosztował około 160 zł. Powiedział również, że zapytano P. Kozon na 

posiedzeniu komisji czy jeden rzeczoznawca wycenia nieruchomości  Gminy, po czym 

powiedział, że P. Kozon wyjaśniła, że nie, na każdą wycenę nieruchomości ogłaszane jest 

zapytanie ofertowe i różni rzeczoznawcy dokonują wyceny. 

P. Kozon poinformowała, że jest bardzo duże zainteresowanie tą działką i spodziewa się 

ceny wyższej niż cena z operatu oraz, że cena z operatu nie jest ceną do przetargu. 

P. Chodkowski  powiedział, że jego zdaniem ta nieruchomość jest jak „wisienka na 

torcie” i miasto może kiedyś potrzebować tego terenu. Poinformował, że transakcja za 

cenę 86 zł za m² nie powinna zostać zrealizowana. Powiedział, że nie jest dobry czas na to, 

żeby zbywać takie nieruchomości.  P. Chodkowski złożył wniosek o odrzucenie projektu 

uchwały, ponieważ komisja Promocji i Kultury miała komisję wyjazdową i nie obradowała 
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na ten temat, a komisja Finansów obradowała nad projektem uchwały, lecz w niepełnym 

składzie. 

P. Kozon powiedziała, że Gmina nabyła w tamtej okolicy 3 ha gruntu po 30 zł za m² i jej 

zdaniem jest to dobra cena choć spodziewa się jeszcze wyższej. 

P. Chodkowski  powiedział, że działka ma 1 ha i jest pięknie skomunikowana 

z obwodnicą Wyszkowa i po takiej cenie nie można jej sprzedać. 

P. Dziubłowski dodał, że obecnie Gmina nie jest w takiej sytuacji, że musi tę 

nieruchomość sprzedać i może warto zaczekać. 

P. Mickiewicz zapytał, czy nie ma groźby takiej, że ktoś kupi i nie zainwestuje w teren. 

Zapytał czy w przetargu można zawrzeć takie zobowiązanie np. w ciągu 3 lat trzeba na 

terenie rozpocząć inwestycję? 

P. Kozon odpowiedziała, że nie ma takiej możliwości. Poinformowała, że taka możliwość 

istnieje tylko przy oddaniu w użytkowanie wieczyste. 

P. Rojek powiedział, w celu wyjaśnienia, że chodzi o to by Gmina nie sprzedała po cenie 

niższej od ceny wynikającej z operatu szacunkowego. Powiedział, że operat jest tylko po 

to, by cena do przetargu nie była niższa niż cena z operatu. 

P. Kozon  odpowiedziała, że ceny sprzedaży ustalane są przez Burmistrza. 

P. Rojek powiedział, że uważa, że Burmistrz jest na tyle poważny, że nie wystawi za 

niskiej ceny i z pewnością można zaufać Burmistrzowi.  

P. Abramczyk poprosił o wycofanie wniosku P. Chodkowskiego. 

P. Chodkowski poinformował, że formalnie wycofuje swój wniosek. 

P. Dziubłowski poinformował, że na komisjach ta sprzedaż nie była do końca 

przedyskutowana. 

P. Piórkowska powiedziała, że nikt nie zabraniał dyskusji na komisjach oraz, że odbyły 

się cztery komisje i na każdej projekt uchwały był przedstawiony przez Panią Kierownik. 

P. Wróbel powiedział, że na komisjach był przedstawiony projekt przez P. Kozon, i był 

również omawiany. Cena do przetargu ma być wyższa niż cena z operatu, dlatego też 

projekt został zaopiniowany pozytywnie. 

P. Szczerba powiedział, że uważa, że to nie jest kwestia przedyskutowania na komisjach. 

Poinformował, że Radni nie muszą w każdej sprawie dojść do porozumienia i zagłosować 

za przyjęciem projektu uchwały. 

P. Korczakowski – Skarbnik  poinformował, że w tym roku pieniądze ze sprzedaży i tak 

nie zostaną nigdzie zainwestowane, powiedział, że związane jest to z przyszłorocznym 

budżetem. 

P. Chodkowski powiedział, że jeśli jest mowa o przyszłorocznym budżecie to dlaczego 

nie wrócić do sprawy na przyszłej sesji. 

P. Abramczyk powiedział, że proponuje zakończyć dyskusję i zagłosować.  

P. Piątek powiedział, że jest zagrożenie takie, że nikt na tym terenie nie zainwestuje. 

Przytoczył przykład gruntu przy ulicy Serockiej, sprzedany około 15 lat temu.  

Poinformował, że był to grunt o podobnej powierzchni i uznany za bardzo atrakcyjny, do 

dzisiaj na tym terenie nic się nie dzieje, tylko rosną drzewa. Poprosił Burmistrza, aby przy 

sprzedaży działki przy ul. Wspólnej nie doszło do takiej sytuacji, jak z działką wcześniej 

wspomnianą. 
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Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że działka nie zostanie sprzedana po niższej 

cenie, lecz po cenie wyższej niż operat. Powiedział, że sprzedawać nieruchomości nie 

można pod warunkiem. Poinformował, że może się zdarzyć tak, że zakupi ją inwestor 

w celu tworzenia banku gruntów. Burmistrz powiedział, że można wstrzymać sprzedaż 

w tym okresie, lecz nie wiadomo co będzie później, za kilka lat. Poinformował, że jest za 

kupowaniem wąskich działek, scalaniem ich i sprzedażą. Burmistrz powiedział również, że 

sprzedając nieruchomości w atrakcyjnej okolicy jest większe prawdopodobieństwo, że 

powstaną tam nowe miejsca pracy, będą wpływały większe podatki do budżetu Gminy. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Piórkowska poinformowała, że przyjęto do wiadomości przez Komisję Oświaty 

i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował, że przyjęto do wiadomości przez Komisję Promocji 

i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 13, przeciw – 3, wstrzym. się – 1), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXIX/397/13 w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 

Wyszków. 
 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Kruk  ogłosił 15-minutową przerwę w obradach. 
 

7) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków 

(ul. Stefana Okrzei). Poinformowała, że łączna powierzchnia działek wynosi 4001 m² i że 

są to tereny przeznaczone pod budownictwo mieszkaniowe. Powiedziała, że cena za 1 m² 

wynosi 196 zł.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Piórkowska poinformowała, że przyjęto do wiadomości przez Komisję Oświaty 

i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował, że przyjęto do wiadomości przez Komisję Promocji 

i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 15, przeciw – 0, wstrzym. się – 2), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXIX/398/13 w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 

Wyszków. 
 

8, 9) P. Żaneta Kozak – Kierownik Referatu ds. Pozyskiwania Środków 

Zewnętrznych przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXIV/260/09 

Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 26 marca 2009r. w sprawie zatwierdzenia Planu 

Odnowy Miejscowości Lucynów Duży w Gminie Wyszków oraz projekt uchwały 
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zmieniającej uchwałę Nr LIX/452/10 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 9 listopada 

2010r. w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Kamieńczyk na lata 

2010-2017 wspólnie. Poinformowała, że nabór na pozyskanie zewnętrznych środków 

finansowych odbędzie się w październiku tego roku i w związku z tym referat chce złożyć 

wniosek o budowę chodnika w Lucynowie i Kamieńczyku, a zadania priorytetowe muszą 

być wpisane do projektu i stąd zmiany w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym i opisie 

zadania priorytetowego. Powiedziała, że to co jest zawarte w planach są to oczekiwania 

mieszkańców tych miejscowości.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Piórkowska poinformowała, że przyjęto do wiadomości przez Komisję Oświaty 

i Spraw Społecznych. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował, że przyjęto do wiadomości przez Komisję Promocji 

i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwał w powyższych sprawach. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXIX/399/13 zmieniającą uchwałę 

Nr XXXIV/260/09 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 26 marca 2009r. w sprawie 

zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Lucynów Duży w Gminie Wyszków. 
 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXIX/400/13 zmieniającej uchwałę Nr LIX/452/10 

Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 9 listopada 2010r. w sprawie zatwierdzenia 

Planu Odnowy Miejscowości Kamieńczyk na lata 2010-2017. 
 

10) P. Kozak przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do 

opracowania i wdrażania planu gospodarki niskoemisyjnej dla obszaru obejmującego 

Gminę Wyszków. Poinformowała, że uchwała jest potrzebna do przystąpienia do 

konkursu o ubieganie się o środki finansowe dotyczące gospodarki niskoemisyjnej.  

P. Szczerba zapytał czy uchwała to zgoda na plan inwestycyjny? 

P. Kozak odpowiedziała, że to będzie plan Gminy związany z gospodarką niskoemisyjną, 

poinformowała, że jest to działanie przyszłościowe, wymogiem jest zgodność z WPF i nie 

będzie to tylko abstrakcyjne działanie. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXIX/401/13 w sprawie wyrażenia woli 

przystąpienia do opracowania i wdrażania planu gospodarki niskoemisyjnej dla 

obszaru obejmującego Gminę Wyszków. 
 

11) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Wyszków. Poinformowała, 

że zamiana dotyczy nieruchomości gruntowych Gminy Wyszków o powierzchni 881 m² 

położonych w Rybienku Nowym o wartości 145.700,00 zł oraz o łącznej powierzchni 

838 m² położonych w Wyszkowie o łącznej wartości 81.700,00 zł na działkę gruntu 
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stanowiącej własność Marii Narowskiej o powierzchni 4413 m², położoną w Wyszkowie 

o wartości 308.027,00 zł. Poinformowała, że z tytułu różnic wartości zamienianych działek 

zastosowana zostanie dopłata na rzecz Pani Narowskiej. Powiedziała, że działki na które 

chce Gmina się zamienić to: 1 działka przy ul. Sikorskiego i 2 działki na Zakręziu.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Piórkowska poinformowała, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych nie zajmowała 

się projektem uchwały. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował, że Komisja Promocji i Kultury nie zajmowała się 

projektem uchwały. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 16, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXIX/402/13 w sprawie wyrażenia zgody na 

zamianę nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Wyszków. 
 

12) Burmistrz – P. Nowosielski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu. Poinformował, że Szpital Powiatowy 

obchodzi w tym roku 50-lecie istnienia i w związku z tym zrodził się pomysł, aby z tej 

okazji zakupić doposażenie  na oddział chirurgii. P. Nowosielski powiedział, że 

dosprzętowienie nastąpi poprzez organy założycielskie. Poinformował, że chodzi o  pomoc 

finansową w kwocie 25.000 zł. 

P. Abramczyk powiedział, że cel jest godny i właściwy, w związku z tym będzie 

głosować za. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku  głosowania jawnego (głosów za – 17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXIX/403/13 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Wyszkowskiemu. 
 

13) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013-2021. Poinformował, że 

zmiany dotyczą załącznika nr 2 i nr 3 WPF. W załączniku nr 2 pojawiają się zmiany 

związane z:  

1) Zakupem energii elektrycznej dla Gminy Wyszków na 2014 rok,  

2) Przedsięwzięciem Budowa drogi w Leszczydole Nowinach, ul. Dębowa w stronę 

Jasztułt na 2014 rok.  

Poinformował odnośnie punktu: 

1) 2.600.000 zł to kwota do przetargu na zakup energii elektrycznej dla Gminy 

Wyszków,  

2)  budowa drogi wraz z Gminą Brańszczyk, która będzie pozyskiwać fundusze 

zewnętrzne na przeprowadzenie inwestycji. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Piórkowska poinformowała, że Komisja Oświaty i Spraw Społecznych nie zajmowała 

się projektem uchwały. 
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P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował, że Komisja Promocji i Kultury nie zajmowała się 

projektem uchwały. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 15, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXIX/404/13 w sprawie uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013-2021. 
 

14) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Wyszków na 2013 rok. Poinformował, że najważniejsze zmiany 

proponowane w budżecie wraz z autopoprawkami Burmistrza to m.in.: 

- wzrost wydatków na oświatę i wychowanie (30.806,32 zł)  

- edukacyjna opieka wychowawcza, pomoc materialna dla uczniów (165.000,00 zł) 

- wzrost wydatków z tyt. Kultury i ochrony dziedzictwa narodowego (50.000,00 zł) 

- budowa oświetlenia ulicznego Lucynów, ul. Pogodna (100.000,00 zł) 

- wydatki na roboty dodatkowe na ul. Powstańców 

- wzrost wydatków z tyt. Profilaktyki antynarkotykowej i antyalkoholowej 

- wzrost wydatków z tyt. wyposażenia Przedszkola nr 7 (100 000,00 zł). 

P. Korczakowski poinformował, że plan dochodów budżetu Gminy po zmianach wynosi 

100.488.219,36 zł, natomiast plan wydatków budżetu Gminy po zmianach wynosi 

113.648.537,36 zł.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 

Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował, że projekt uchwały przyjęto do wiadomości przez Komisję 

Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska poinformował, że projekt uchwały przyjęto do wiadomości przez Komisję 

Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 14, przeciw – 1, wstrzym. się – 1), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXXIX/405/13 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Wyszków na 2013 rok. 
 

Ad. 9. 

Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił Informację Burmistrza o przebiegu 

wykonania budżetu za pierwsze półrocze 2013 roku (załącznik nr 3 do protokołu). 

Skarbnik poinformował, że dochody Gminy kształtują się na poziomie 54%, wydatki 

bieżące – 16%, dochody z dotacji celowych – 16%. 

Poinformował, że zwiększone były wydatki na odśnieżanie ulic i chodników w związku 

z bardzo długo trwającą zimą. Poinformował, że pojawił się wynik ujemny z tytułu opłaty 

targowej. Dochody są z tytułu sprzedaży napojów alkoholowych, środki z projektów 

unijnych wpłyną do budżet w II półroczu, po zakończeniu realizacji projektów unijnych. 

Skarbnik poinformował, że wydatki kształtują się na poziomie 41%, w tym wydatki m.in. 

na: 
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- zimę – odśnieżanie ulic,  

- docieplenia przedszkoli i szkół,  

- budowa wodociągu i kanalizacji na ul. Sikorskiego,  

- budowa kanalizacji na ul. I AWP,  

-budowa kanalizacji sanitarnej w Rybienku Nowym,  

- budowa dróg w dzielnicy przemysłowej. 

P. Abramczyk zapytał odnośnie wydatków majątkowych, które wynoszą 16,24% , czy 

Gmina jest w stanie zrealizować plan w II półroczu tego roku? 

Skarbnik odpowiedział, że zależy to od pogody, jeśli listopad będzie ciepłym miesiącem 

to myśli, że tak. Poinformował również o zadłużeniu gminy, które wynosi 11.460.000 zł. 

P. Abramczyk powiedział, że uważa politykę dotyczącą realizacji zadań budżetu na 

2013r. za dobrą i że utrzymuję się na dobrym poziomie. 
 

Ad. 10.  

P. Jastrzębska – Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o. o. 

przedstawiła Sprawozdanie Zarządu Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. 

z o. o. z działalności spółki za 2012 r. (załącznik nr 4 do protokołu). Poinformowała, że 

podstawowym przedmiotem działalności przedsiębiorstwa jest pobór, uzdatnianie, 

rozprowadzanie wody, odprowadzenie i oczyszczenie ścieków, budowa obiektów 

inżynierii wodnej, usługi sanitarne i pokrewne. P. Jastrzębska poinformowała, że spółka 

działa od 1 lipca 1997r., powiedziała, że kapitał zakładowy wynosi 20.171.000,00 zł i nie 

uległ zmianie w stosunku do 2011 roku. Poinformowała, że wartość jednego udziału 

wynosi 500 zł, a Gmina Wyszków jest 100% udziałowcem. P. Jastrzębska przedstawiła 

zarząd spółki, poinformowała, że funkcję Zgromadzenia Wspólników pełnił Burmistrz 

Grzegorz Nowosielski, organem nadzorczym jest 5 osobowa Rada Nadzorcza, w skład 

której wchodzili:  

Grzegorz Wołyniak – Przewodniczący Rady do 31 października 2012r. 

Adam Mróz – Przewodniczący Rady od 31 pażdziernika2012r. 

Waldemar Sobczak – Wiceprzewodniczący Rady 

Marzena Gębala – Sekretarz Rady 

Teresa Gardocka – Członek Rady 

Artur Rokitnicki – Członek Rady 

Stanisław Przychodzki – Członek Rady 

Poinformowała, że zarząd spółki jest dwuosobowy. Funkcję Prezesa Zarządu pełniła 

w 2012r. Teresa Jastrzębska, a wiceprezesa Zarządu Zbigniew Wiśniewski, głównym 

księgowym natomiast jest Wiesława Oleksiak. 

P. Jastrzębska przedstawiła rachunek zysków i strat za 2012 rok następująco: 

- przychody netto ze sprzedaży – 10 385 829,54 zł 

- koszty działalności operacyjnej – 10 655 437,87 zł 

- strata ze sprzedaży (przychody – koszty) – 269 608,33 zł 

- pozostałe przychody operacyjne – 1 158 532,31 zł 

- pozostałe koszty operacyjne - 12 825,37 zł 

- zysk z działalności operacyjnej – 876 098,61 zł 

- przychody finansowe – 152 438,18 zł 

- koszty finansowe – 114 828,90 zł 
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- zysk z działalności gospodarczej – 913 707,89 zł 

- zysk brutto - 913 707,89 zł 

- podatek dochodowy – 318 273,00 zł 

- zysk netto – 595 434,89 zł 

P. Jastrzębska poinformowała, że wybudowano następujące odcinki sieci wodociągowej, 

m.in.: w Wyszkowie ul. Sasankowa, ul. Chopina, ul. Kameralna, ul. Ratuszowa, 

ul. Makowa, ul. Złota, w Leszczydole Nowinach, w Gulczewie, i Leszczydole Starym. 

Wybudowano również odcinki sieci kanalizacji sanitarnej w Wyszkowie ul. Chopina, 

ul. Akacjowa, ul. Ratuszowa, ul. Matejki, w Leszczydole Nowinach, w Natalinie. 

P. Jastrzębska powiedziała, że średnioroczne zatrudnienie w spółce w 2012r. 

w przeliczeniu na etaty wynosiło 66,25 etatu i zwiększyło się o 2 etaty w stosunku do 

2011r. Podsumowując poinformowała, że celem nadrzędnym przedsiębiorstwa jest 

zapewnienie ciągłego, nieprzerwanego wydobycia, uzdatniania i dostawy wody oraz 

odbioru, odprowadzania i oczyszczania ścieków bez zmniejszenia osiągniętej  

powszechności świadczonych usług.  
 

Ad. 11 

P. Abramczyk przedstawił protokół Komisji Finansów i Gospodarki Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z kontroli wybranych inwestycji gminnych przeprowadzonej w dniu 

28.08.2013r. (załącznik nr 5 do protokołu). 
 

Ad. 12. 

O godzinie 14.20 uznając porządek obrad XXXIX Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej za 

wyczerpany, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej P. Jerzy Kruk dokonał zamknięcia 

obrad. 

 

 

    Protokołowała                Sekretarz obrad  Wiceprzewodniczący Rady 

 

Kamila Szymańska  Jan Dziubłowski   Jerzy Kruk 


